
Podnet  č. 33/2018   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Mgr. Begala: 

Chcem sa opýtať, či bude pokračovať rekonštrukcia autobusovej zastávky na Paričove, je 

vymaľovaná, to je v poriadku, ale to presklenie, sa chcem opýtať, je to dosť taký stav 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- TS mesta 


